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Bányai József

Feladó: Bányai József <polgarmester@pilisjaszfalu.hu>

Küldve: péntek 2018. február 16 20:21

Címzett: 'Krix Lajos polgármester'; 'kurucz.katalin@gmail.com'; 'Rakóczki Zsolt'; 'Oláh-

Háromszéki Attila'; 'galdicsaba@greenlogic.hu'; 'blaskovich.akos@gmail.com'; 

'jockeyy@juropnet.hu'; 'Molnár Ede'; 'Jenő Nagy'; 'Naszvadi Győző'; 'evi'; 

'darazsne50@gmail.com'; 'lorinczl71@gmail.com'; 'jegyzo@tinnye.hu'

Másolatot kap: 'penzugy@pilisjaszfalu.hu'; 'konyveles@pilisjaszfalu.hu'

Tárgy: RE: Kiegészítés , észrevétel a közös testületi ülésre

Tisztelt Polgármester úr! 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A tegnapi napon megjelentem a Tinnyén tartott testületi ülésen, azzal a reménnyel, hogy sikerül magyarázatot 
kapnom a kedden történtekre, illetve annak okára. Ottlétem alatt erről szó sem esett.  (Bocsánatkérésben nem is 
reménykedtem, annak ellenére, hogy okiratokkal is tudom bizonyítani, hogy „hová lett Tinnye pénze”!!!) 
 
Éppen ezért a mai napon a hangfelvételt elvittem egy büntetőjogásznak, akinek az az elsődleges véleménye, hogy 
sérült a becsületem, amit én is érzek. A hangfelvételt jogi szempontból tovább vizsgálják a bizonyság megszerzése 
végett. A keddi testületi óta rendkívül sértve érzem magam, polgármesteri működésem közel 10 éve alatt így még 
sosem próbálta senki a – a szavait ugyan igyekezve megválogatni- gyanú árnyékát rám vetíteni. Folyamatosan 
idegeskedek és rossz a közérzetem azóta.  
Egyre inkább azt érzem, hogy ezt az ügyet akkor tudjuk rendezni, ha megteszem a megfelelő jogi lépéseket. Mivel 
úgy érzem, hogy a becsületembe gázolt teljesen igazságtalanul (nem én írtam alá a pénzkifizetéseket) akkor az 
ügyészségre adom át a hangfelvételt és a bizonyítékokat, ugyanis a hivatalos személy ellen közmegbízatásával 
kapcsolatosan elkövetett becsületsértés közvádra üldözendő bűncselekmény!!! 
(Polgármester úrnak a testületi ülésen kétszer is jeleztem, hogy úgy érzem, hogy a személyemet támadja, melyet 
nem tagadott, sőt, egyszer sem reagált erre a kijelentésre és még csak a szemembe sem nézett, tekintetemet 
folyamatosan kerülte.) 
 
A jövő héten Jegyző úrtól is várok erről egy írásos véleményt, hogy ez minek minősül. Ha ugyanis beigazolódik, hogy 
ténylegesen bűncselekménynek akár csak a gyanúja is felmerül, abban az esetben -mivel testületi ülésen történt 
meg, méghozzá önkormányzati üggyel kapcsolatban - , véleményem szerint meg kell tennie a törvényességi 
észrevételt. Sajnos ott Jegyző úr -elmondása szerint- nem tudott reagálni az elhangzottakra, mivel annyira 
megrökönyödött ő is.  Tudom, hogy nem hagyhatja és nem is fogja hagyni, hogy ilyen eset fordulhasson elő, melynek 
akár egyszeri előfordulása is komolyan alááshatja a törvényességi felügyeletbe vetett bizalmat is. 
 
A további történésekről mindenkit tájékoztatni fogok.  
 
Bányai József  
 
 
 
 
 

From: Krix Lajos polgármester [mailto:polgarmester@tinnye.hu]  
Sent: Thursday, February 15, 2018 3:05 AM 
To: 'Bányai József' <polgarmester@pilisjaszfalu.hu>; kurucz.katalin@gmail.com; 'Rakóczki Zsolt' <rakoczki@t-
online.hu>; 'Oláh-Háromszéki Attila' <sgt.alf@gmail.com>; galdicsaba@greenlogic.hu; blaskovich.akos@gmail.com; 
jockeyy@juropnet.hu; 'Molnár Ede' <molnarede@freemail.hu>; 'Jenő Nagy' <nagy.eugi66@gmail.com>; 'Naszvadi 
Győző' <naszogyozo@gmail.com>; 'evi' <evitorok2086@gmail.com>; darazsne50@gmail.com; 
lorinczl71@gmail.com; jegyzo@tinnye.hu 
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Cc: penzugy@pilisjaszfalu.hu; konyveles@pilisjaszfalu.hu 
Subject: RE: Kiegészítés , észrevétel a közös testületi ülésre 
 
T. Bányai József polgármester Úr! 
T. Képviselő Hölgyek és Urak, Jegyző Úr! 
 
      A magam részéről megvárnám a szakértői munka eredményét, mely úgy is a képviselők elé fog kerülni.  
 
     Egyébiránt bízom abban, hogy a szakértői megállapítások megalapozhatják a két önkormányzat közötti korrekt és 
jó kapcsolatot. 
 
     Fontosnak kívánok megjegyezni két dolgot: 

- a közös hivatalunk vezetője Dr. Imre Gábor jegyző Úr  
- Bányai polgármester Úr által közöltek egy része viszont már zárt ülésre tartozó információkat tartalmaz és 

adott esetben az ide vonatkozó más jogszabály sértésekbe is belecsúszhat. 
 
    Javaslatom, hogy a képviselői és polgármesteri jogállásról szóló törvény ismerete szerint végezzük tovább a 
munkánkat. 
 
    A fentieknek maradéktalanul eleget kívánok tenni a bennünket megválasztókra is figyelemmel. 
 
    Tisztelettel:   Krix Lajos 
          Tinnye Község Polgármestere 
 
 
 
     
 

From: Bányai József [mailto:polgarmester@pilisjaszfalu.hu]  
Sent: Wednesday, February 14, 2018 2:38 PM 
To: 'Krix Lajos polgármester' <polgarmester@tinnye.hu>; kurucz.katalin@gmail.com; 'Rakóczki Zsolt' <rakoczki@t-
online.hu>; 'Oláh-Háromszéki Attila' <sgt.alf@gmail.com>; galdicsaba@greenlogic.hu; blaskovich.akos@gmail.com; 
jockeyy@juropnet.hu; 'Molnár Ede' <molnarede@freemail.hu>; 'Jenő Nagy' <nagy.eugi66@gmail.com>; 'Naszvadi 
Győző' <naszogyozo@gmail.com>; 'evi' <evitorok2086@gmail.com>; darazsne50@gmail.com; 
lorinczl71@gmail.com; jegyzo@tinnye.hu 
Cc: penzugy@pilisjaszfalu.hu; konyveles@pilisjaszfalu.hu 
Subject: RE: Kiegészítés , észrevétel a közös testületi ülésre 
 
Tisztelt Polgármester úr! 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A tegnapi napon mély megdöbbenéssel vettem tudomásul, hogy Polgármester Úr azt állította, hogy Jászfalu nem 
számolt el a közös hivatal költségeivel. Az elszámolást Jászfalu 2018. február 1-jén megküldte Tinnye felé, melyet 
Polgármester úr 2018. február 6-i 11.44 órakor kelt emailjében meg is köszönt!!! E tekintetben különösen sértő volt 
az, hogy Polgármester úr ezt „elfelejtette”.  
A tavalyi évben február 7-én lett elfogadva a közös hivatali költségvetés. Ehhez képest Tinnye a költségvetésben 
szereplő hozzájárulást március 5-én utalta el, így 3 hónapot Jászfalu előre finanszírozott. Ez sem feladatunk, ezen a 
gyakorlaton kérem hogy változtassunk!!! 
 
Továbbá a következő említett probléma, hogy Jászfalun egy fővel több van a hivatalban. Igen, ez most valóban így 
van, de azt sem lenne szabad elfelejteni, hogy a teljes közös hivatal könyvelését mi látjuk el. Továbbá sok esetben 
munkaügyi és statisztikai jelentéseket is elkészítik az itt dolgozók Tinnye helyett(!). Eddig nem gondoltam, hogy 
szóvá kellene tenni ilyen apróságot, de a tegnapi ülés rávilágított ezen tévedésemre. Más településeken ez közös 
feladat, így ezen is kell majd a későbbiekben változtatni, hogy senki ne érezze igazságtalannak.  
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Továbbá jelzem azt is, hogy a szintén Jászfalu pénzéből működő Polgárőrség Polgármester úr kérésére az 
önkormányzati rendezvényeken, vagy pl. az út beszakadásnál, rendkívüli helyzeteknél is segítséget nyújt és részt 
vesz, továbbá szinte minden szolgálatban átmegy Tinnyére járőrözni. Mivel ez sem kötelező feladatuk, hanem a jó 
együttműködés reményében és a két település közötti jó kapcsolat miatt tettük/tették ezt meg. Tinnyén is volt 
Polgárőrség, igyekeztünk pótolni a hiányát ezzel a hozzáállással. A továbbiakban kérem, hogy ezen szolgálatokra 
hogyha szükség van, akkor egyeztessünk róla, ugyanis ez nekünk is pénzbe kerül! Érdemes volna némi támogatást 
betervezni a költségvetésbe!!! 
 
Tájékoztatok továbbá mindenkit, hogy a tavalyi évben az eredetileg előirányzott 5,6 millió Ft helyett közel 10 millió 
Ft utalás érkezett Tinnyéről, melyből a Tinnye által kért kifizetéseket eszközöltünk. A nyilvántartásokból kiderül, 
hogy igenis jó volt a tervezés, ugyanis a köztisztviselőknek volt munkába járás és normál költségtérítése is. Ebben az 
évben, ha mennek saját autóval a fővárosba, vagy valahová akkor nem lesz lehetséges kifizetni nekik. Így sajnos ezen 
állítás nem volt helytálló, de tudomásul vesszük természetesen, ha idén ez a költségelem nem lesz.  
Beterveztük továbbá a Tinnye által kért köztisztviselői béremeléseket is, melyről szintén látható a táblázat. A tinnyei 
hivatal költségvetését sem mi találtuk ki, hanem a Tinnyétől kapott adatok alapján dolgoztunk (melyre még 
pénteken is vártunk, így azt csütörtökön nem is tudtuk volna kiküldeni). Így számomra teljesen érthetetlen volt, hogy 
miért is kellene nekem tudnom, hogy Tinnye részéről mi lett betervezve.  
 
Az alábbiakban csatolom az elszámolás, tervezés dokumentumait, emailezéseket és mindent, mert végképp nem 
szeretném, ha az lenne a tegnapi testületi felhangja, hogy mi nem számolunk el Tinnye pénzével. Már elszámoltunk 
és a továbbiakban is el fogunk. De én is ragaszkodni fogok hozzá, hogy ami eddig gentleman agreement alapon 
ment, azzal is számoljunk el.  
 
Továbbra pedig ki kívánom emelni, hogy a Tinnye által megküldött adatok alapján, az idei hozzájárulás ugyanúgy 10 
millió Ft körül lenne, mely a mellékelt táblázatokból jól kiszámolható. Így a Polgármester Úr által kért 1.305 e Ft-os 
csökkentéssel kb 7,6 millió Ft-ot fizet be Tinnye erre az évre, mely kb. októberig lesz elegendő a tapasztalatok 
alapján, ha minden táblázat igaz és a béremelések is ténylegesen meglesznek. Ezt kérem figyelembe venni, mint 
lehetséges kimenetelt.  
 
Továbbá ragaszkodom ahhoz, hogy egy független eddig nem ismert könyvvizsgáló vizsgálja át a közös hivatalt, 
beleértve a szabályszerűségi, gazdaságossági szempontokat is. A belső ellenőrzés továbbra is maradhat a jelenlegi 
cégnél, de ennél ragaszkodom egy független céghez, aki mindenféle előfeltételezés nélkül lát neki az ellenőrzésnek. 
Számomra fontos, hogy ezt a kérdést is tisztázzuk.  
 
Kérem tájékoztatásom tudomásul vételét.  
 
Tisztelettel:  
 
Bányai József 
 
 
 
 
 

From: Krix Lajos polgármester [mailto:polgarmester@tinnye.hu]  
Sent: Tuesday, February 13, 2018 1:48 PM 
To: kurucz.katalin@gmail.com; 'Rakóczki Zsolt' <rakoczki@t-online.hu>; 'Oláh-Háromszéki Attila' 
<sgt.alf@gmail.com>; galdicsaba@greenlogic.hu; blaskovich.akos@gmail.com; jockeyy@juropnet.hu; 
polgarmester@pilisjaszfalu.hu; Molnár Ede <molnarede@freemail.hu>; Jenő Nagy <nagy.eugi66@gmail.com>; 
'Naszvadi Győző' <naszogyozo@gmail.com>; evi <evitorok2086@gmail.com>; darazsne50@gmail.com; 
lorinczl71@gmail.com; jegyzo@tinnye.hu 
Subject: Kiegészítés , észrevétel a közös testületi ülésre 
 
T. Polgármester Úr! Képviselők, Jegyző Úr! 
 
Mindenki szíves figyelmébe ajánlom a csatolt észrevételeim elemzését a napirendi pont tárgyalásához. 
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Tisztelettel: Krix Lajos 
         Tinnye Község Polgármestere 
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